
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 26 februari 2008 
 
  
 
Verslag 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), B. de Vos (marktmeester), D. Thewissen, A. Mahu,  
B. Mahu, A. Butz, E. Smits, H. Hoens, A. Maseland, H. Bex, J. Tromp, B. Tebrunsvelt en  
B. Kusters (verslaglegging). 
 
Afwezig: 
P. de Jong (secretaris) 
 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Hij 
verontschuldigt de secretaris P. de Jong wegens ziekte. Beterschap namens de 
commissieleden. 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- Schuman marktkramen heeft het contract in Stramproy per 1 juni opgezegd. De 

marktmeester bekijkt de verschillende mogelijkheden zodat er tijdig voor een passende 
oplossing gezorgd wordt. Hierbij wordt gedacht aan de aanschaf van nieuwe kramen of  
eventueel een open inschrijving (rekening houdend met plaatsen in zowel Stramproy als 
Weert). 

- Twee langdurig zieken, dhr. Mosselman en mevr. Cornuijt . 
- De respons op de advertentie in de Koopman is minimaal. Twee aanmelding schoenen 

ontvangen en 1 aanmelding zoetwaren. 
- De notenbar is terug geplaatst naar de Markt op verzoek van de kooplieden op de 

Nieuwe Markt. 
- De frietkraam is toch weggebleven, er is al een nieuwe aanmelding ontvangen. 
- Mevr. Minic heeft één kraam ingeleverd. 
- In Stramproy hebben 2 kooplieden opgezegd (schoeisel en loempia) hiervoor in de plaats 

komen zoetwaren en loempia terug. 
 
3. Verslag van de vorige vergadering d.d. 20 november jl. 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 
4. Evaluatie eindejaarsopstelling 
De wethouder geeft aan dat er klachten ontvangen zijn van winkeliers uit de Langstraat. 
Aan de hand daarvan is de opstelling de tweede week aangepast. Alle commissieleden zijn 
enthousiast over de opstelling tijdens de kerstperiode. Een pluim voor de marktmeester.  
 
Verzocht wordt deze opstelling te handhaven als het in de toekomst weer noodzakelijk is 
de markt te verplaatsen. De vertegenwoordiger van CWP is er niet zeker van dat de 
winkeliers hier achter staan. 
De marktmeester en D. Thewissen zullen contact leggen met CWP en dit bespreken.  
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5. Markt Stramproy.  
De leerlingen van de Fontys Hogeschool hebben de eerste uitkomsten van het onderzoek 
Markt Stramproy aangeboden. De commissieleden ontvangen tezijnertijd de 
onderzoeksresultaten. 
 
6. Reclamegelden. 
Uit de verkregen informatie van de afdeling belastingen blijkt dat het erg arbeidsintensief 
en kostbaar is om alles juridisch vast te leggen. De commissie adviseert om dit niet op 
deze wijze te doen. De marktmeester gaat na hoe het in de gemeenten Valkenswaard en 
Oss geregeld is. Agenderen voor de volgende commissievergadering. 
 
7. Eindtijd markt binnenstad 
De commissieleden gaan akkoord met de eindtijd voor de markt van 16.00 uur onder 
voorwaarde dat het niet op korte termijn weer verschoven wordt. Er wordt nogmaals 
aangegeven dat er collectief afgereden moet worden via de Korenmarkt en Nieuwe Markt. 
Echter een beperkt aantal grote verkoopwagens krijgen apart ontheffing via de Maasstraat 
af te rijden. Na goedkeuring door B&W wordt deze eindtijd doorgevoerd. 
 
Tijdens dit agendapunt komt de opstelling van de markt toch weer ter sprake. Met name 
het ‘grote gat’ voor de kerk wordt als zeer storend ervaren. Ook wordt nogmaals 
aangehaald dat de food- en nonfood-markt meer in elkaar over moet lopen en dat de 
terrassen er meer bij betrokken moet worden. De marktmeester zal na overleg met de 
winkeliers, de kooplieden en de hulpdiensten een zo optimaal mogelijke opstelling op 
papier zetten. Hierbij rekening houdend met het plaatsen van ´open kramen´ op de Markt 
in relatie tot de wind.  
 
8. Marktreglement 
Na aanpassing van de eindtijd wordt het marktreglement goedgekeurd, zie bijlage. 
 
9. Rondvraag en sluiting 
Dhr. Tebrunsvelt wijst er nogmaals op dat de gezelligheid van de markt nagestreefd moet 
worden, hij hoopt op een passende oplossing voor het ‘grote gat’ voor de kerk en het 
afrijden van de markt. 
 
Dhr. Butz geeft aan dat hij zich terugtrekt uit deze commissie. Hij is van mening dat zijn 
stem in deze commissie niet meer mee telt. De wethouder bedankt hem namens de 
commissieleden voor 20 jaar inzet in deze commissie. 
 
Dhr. Bex mist een mededeling over bakker Rongen. De wethouder geeft aan dat we hier 
tijdens het volgende overleg op terug komen. 
 
Dhr. Mahu is benaderd door de Centrale Vereniging voor de Ambulante Handel voor de 
publieksprijs gezelligste markt van Nederland. De Weerter markt is als enige in Limburg 
met nog 11 andere markten genomineerd.  
 
Dhr. Hoens hoopt dat de marktmeester serieus naar de opstelling kijkt en dat hij daarbij 
rekening houdt met de open kramen op de Markt (denk aan de wind). 
 
Niks meer aan de orde zijnde sluit de wethouder de vergadering. 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 20 mei a.s. om 19.30 uur in de  
B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 


